

Notice of Invitation and Agenda of the General Meeting of the Sukukholders of Tilal Sukuk Company LLC, with a value of OMR 55,911,974 (hereinafter referred to as the "Company").

The Sukukholders' Agent, Muscat Clearing & Depository SAOC, is pleased to invite all Sukukholders of the Company to attend the General Meeting of the Sukukholders, which will be held on Sunday, 14 December 2025 at 3:00 p.m., via the Muscat Clearing & Depository electronic platform for convening general meetings (www.mcd.om).

In the event that the quorum required for the first meeting is not met, a second meeting shall be held on Monday, 15 December 2025 at 3:00 p.m., via the aforementioned electronic platform, to discuss the following agenda:

Agenda Item 1:

To review and approve the proposed amendment of the issuance terms and certain rights attached to the Sukuk, in accordance with the justifications and reasons outlined in the attached document and in compliance with the requirements of Article (155) of the Commercial Companies Law, as follows:

1. Reducing the coupon rate from 7.65% to 1% per annum, payable on a semi-annual basis.
2. Deferring the payment of accrued coupon amounts until the maturity date of the Sukuk on 25 January 2029. The accrued coupon amount until 14 December 2025 is OMR 8,079,280. without expense of sukuk maturity date of due on January 25, 2029

اعلان الدعوة وجدول أعمال اجتماع الجمعية العامة لحاملي صكوك تلال للتطوير بقيمة 55,911,974 ريال عماني (يشار إليها باسم "صكوك تلال") الصادرة عن شركة تلال للصكوك ش.م.ع.م. (الشركة)

يسر وكيل حاملي صكوك تلال للتطوير، شركة مسقط للمقاصة والإيداع ش.م.ع.م. دعوة جميع حاملي صكوك شهادات تلال لحضور اجتماع الجمعية العامة لحاملي صكوك تلال، والذي سيعقد يوم الأحد الموافق 14 ديسمبر 2025م في تمام الساعة الثالثة مساءً، عبر منصة شركة مسقط للمقاصة والإيداع الإلكترونية لعقد الجمعيات العامة (www.mcd.om).

وفي حال عدم اكتمال النصاب القانوني للاجتماع الأول، سيتم عقد الاجتماع الثاني يوم الإثنين 15 ديسمبر 2025 في تمام الساعة الثالثة مساءً عبر المنصة (الإلكترونية) في المكان المذكور أعلاه، لمناقشة جدول أعمال التالية:-

البند الأول:

دراسة وإقرار التعديل المقترح لشروط الإصدار وبعض الحقوق المرتبطة بالصكوك، وفقاً للمبررات والأسباب الموضحة في الوثيقة المرفقة، وبما يتوافق مع متطلبات المادة (155) من قانون الشركات التجارية، وذلك على النحو التالي:

1- تخفيض معدل التوزيعات الدورية من 7.65% إلى 1% سنوياً، ويتم دفعها على أساس نصف سنوي.

2- تأجيل سداد مبالغ القسائم المستحقة حتى تاريخ استحقاق الصكوك في 25 يناير 2029م. ومبلغ القسيمة المستحق حتى 14 ديسمبر 2025 هو 8,079,280 ريال عماني. ثمانية مليون وتسعة وسبعون ألف ومائتين وثمانون ريال عماني دون التغيير في مده الصكوك التي ستنتهي بتاريخ 25 يناير 2029م

Handwritten signature and initials.

Pursuant to the Trust Deed, any holder of Sukuk Certificates shall have the right to appoint another person as his proxy to attend the Meeting or the Second Meeting and to vote on his behalf in relation to the items on the agenda. Such proxy appointment shall be made electronically through the system of Muscat Clearing & Depository. The proxy must have an investor number with Muscat Clearing & Depository in order to be able to vote.

Voting on any of the items included on the agenda shall commence for a period not exceeding three (3) days via the electronic platform of Muscat Clearing & Depository, from 3:00 p.m. on Thursday, 11 December 2025 until the conclusion of the voting process on the date of the Meeting.

In the event of any inquiries, please contact Mr. Abdullah Al Mandhari at Muscat Clearing & Depository SAOC on telephone number +968 24822267 or by email at: Abdullahm@mcd.om

وبموجب وثيقة الوصاية، يحق لأي حامل شهادة صكوك توكيل شخص آخر لحضور الاجتماع أو الاجتماع الثاني والتصويت نيابة عنه فيما يتعلق ببند جدول الأعمال. ويتم هذا التعيين إلكترونياً عبر نظام شركة مسقط للمقاصة والإيداع. ويشترط أن يكون لدى الوكيل رقم مستثمر لدى شركة مسقط للمقاصة والإيداع ليتمكن من التصويت.

يبدأ التصويت على أي من البنود المدرجة في جدول الأعمال لمدة لا تتجاوز ثلاثة (3) أيام عبر المنصة الإلكترونية لشركة مسقط للمقاصة والإيداع، اعتباراً من الساعة الثالثة عصراً من يوم الخميس الموافق 11 ديسمبر 2025 وحتى انتهاء عملية التصويت في تاريخ الاجتماع.

في حال وجود أي استفسارات، يُرجى التواصل مع الفاضل/عبدالله المنذري في شركة مسقط للمقاصة والإيداع ش.م.ع.م على الرقم +968 24822267 أو عبر البريد الإلكتروني: Abdullahm@mcd.om

Name: Yaqoob Yousuf Al Wahaibi

Signature:

Muscat Clearing & Depository SAOC

Sukukholders' Agent

Legal Counsel: Zaid Al-Malki Advocay & Legal consultancy

Signature:

الاسم: يعقوب بن يوسف الوهبي

التوقيع:


مسقط للمقاصة والإيداع
Muscat Clearing & Depository

شركة مسقط للمقاصة والإيداع ش.م.ع.م

وكيل حاملي شهادات الصكوك

المستشار القانوني: زيد المالكي للمحاماة والاستشارات



التوقيع:

التوقيع:

البريد الإلكتروني: mail@mcd.om

www.mcd.om

12